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Θα πονέσουμε (Γέροντας Γαβριήλ Τσάφος †)
/ Ρήματα ζωής

Θυμώνω όταν ακούω τους ανθρώπους να λένε «δεν θα μας αφήσει η Παναγία». Η 
Παναγία θα μας αφήσει για να μας παιδαγωγήσει. Θα πονέσουμε, θα κλαύσουμε, θα 

/var/www/diakonima.gr/cat=65515
https://www.pemptousia.gr/?attachment_id=150287


δακρύσουμε και τότε ο καλός Θεός θα μας παίρνει και θα μας βάζει στον 
παράδεισο.
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